

- דיברתי עם פלדמן - יו"ר הבורד אוף דפיוסיס. לפי שעה פעולתם לא דרושה - אולם
יחכן שבעוד שבוע או שבועיים נדרוש עזרתם. ושאלתי אם הבורד יש לסמוך עליו.
הבטיחני שכל החלטה ומעולה שנציע להם - יקבלו ויעשו. אמרתי לו שיהיו מוכן לבגס
הבורד *at short notice*.

- בארבע צלצלו מאטריקא. בצד ההוא היו לימסקי, וייז, בן כהן. כאן - חיים וכל
החבריא, הם התקשרו כבר עם וושינגטון. חיים אמר להם: יש כאן לחץ עצום מצד הערבים.
הממשלה עלולה לעזוב אתם - ודרוש לחץ חזק פהם. רוזוולט בעצמו צריך לסגות לממשלה,
וגם לחירות לקנדי (הציר פה) שיפגש עם חיים - וימנע אחר כך לממשלה.

שאלו אם דרושה פעולה מצד יהודי אמריקא, חיים אמרו קודם כל מצד לא יהודים.

- השמיעה היחז לא טובה. והטלפון נפסק מעטים אחרות.

- דוב נפגש עם ווגוורד. הוא מוכן לפעול וללכת במשלחה, אך דרוש שאמרי יצטרף -
בינחיים סימר שברל כצנלסון יחננד לעליה, מפני חוסר עבודה בארץ...
כך, כמובן, שסע מרוויז. - - -

לונדון, 7.10.38 -

למר וולטר פיק -

אדוני הנכבד -

אני מצטער. שחשבותי נחאחרת. כימים שרואים אלה לא יכלתי לדאבונני לחמנות.

אם יש ברצונך חסור למעמד ביום ב' (10 לאוקטובר) בשעה 12.

בכבוד רב,

ד. בן-גוריון.